

Summary Notes of the 4th ARB Meeting 2018-2019

Date: 11 December 2018

2018-2019 年度第 4 次建築師註冊管理局會議簡要

日期：2018 年 12 月 11 日

1) **Education & Accreditation Committee (EAC)**

教育及評審資格委員會

Next Canberra Accord General Meeting

下屆坎培拉協議大會議

The next Canberra Accord General Meeting was scheduled for 29-30 August 2019 in Bloemfontein, South Africa. The incumbent HKIA President LI Kwok Hing Felix, HKIA BEdA Chair SO Ching would attend for HKIA whilst ARB EAC Chair WAI Chui Chi Rosman would attend in her EAC Chairmanship of ARB.

下屆坎培拉協議大會議訂於 2019 年 8 月 29 日至 30 日在南非布隆方丹舉行。香港建築師學會當屆會長李國興建築師、教育事務部主席蘇晴建築師以及建築師註冊管理局教育及評審資格委員會主席衛翠芷博士也將出席會議。

2) **Registration Committee**

註冊事務委員會

An application form for registration as Registered Architect and an application form for renewal of registration had been amended and uploaded onto the ARB website <http://www.arb.org.hk/ApplicationforRegistration.html> in late December 2018.

建築師申請註冊表和申請註冊續期表格已於 2018 年 12 月下旬修訂並上載於建築師註冊管理局網頁 <http://www.arb.org.hk/ApplicationforRegistration.html>

註：此乃中文譯本只供參考，一切內容以英文版為主。